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ATO Meclisi’nde FETÖ sorusu
Arda TOPAL

ABONE OL      

ATO üyeleri Bakan Nihat Zeybekci’ye “Bu çatı altındaki FETÖ’cüler ne zaman
temizlenecek?” diye sordu. Bakan Zeybekci FETÖ mücadelesinin kararlıklıkla sürdüğünün
mesajını verdi
Ankara Ticaret Odası'nın (ATO) 2017 yılı ilk meclis toplantısına Ekonomi Bakanı Nihat Zeybekci de
katıldı. Zeybekci meclis üyelerine hitaben bir konuşma yaparak, gündemi ve ekonomiyi
değerlendirdi. Konuşma sonrasında üyelerde soru kabul eden Bakan Zeybekçi'ye en çok sorulan
konularda biri FETÖ ile ilgili yürütülen mücadele ve çalışmalar hakkında oldu.

FETÖ TEMİZLİĞİ YETERLİ DEĞİL 
Kendisinin de FETÖ mağduru olduğunu belirten meclis üyesi Adnan Beker, "17-25 Aralık sonrası
buraya Yalçın Akdoğan geldiğinde ona da buradaki FETÖ'nün temizlenmesi noktasındaki
çalışmaların yavaş gittiğini, bırakıldığını söylemiştim. Ben şahsım olarak da Cumhurbaşkanının
çağrısına uyarak 17-25 Aralık'tan sonra FETÖ mensubu kişiler hakkında polise şikayetlerde
bulundum. ATO'da bu kürsüde birçok tartışma da yaşandı. Eski başkanımız ATO'da FETÖ'cülerin
olduğunu söylemişti. Bizler de söyledik. FETÖ'den dolayı istifa ettik, bir seçim yaşadık. Halen ATO'da
bir çalışma olmadığını sadece 2-3 tane memurla ilgili tutanaklar tutulup işlerine son verildiğini
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görüyoruz. Bu çatı altında FETÖ'cüler tamamen ne zaman temizlenecek sayın bakanım, niye halen bir
çalışma yapılmıyor?" diye sordu. Meclis Üyesi Erhan Kızılmeşe ise FETÖ ile ilgili TOBB Başkanı Rıfat
Hisarcıklıoğlu'nun üyeler ile tek tek görüşmeler yaptığını söyleyerek, "Bize bunlarla ilgili bütün
raporları devlete sunduğunu söyledi ama hala geri dönüş alamadık. Akıllar soru işaretleri devam
ediyor. Biz üyeler olarak daha huzurlu çalışmak için FETÖ'ye her mecrada hayır dedik" dedi. FETÖ ile
yapılan mücadele hakkında da bilgi veren Bakan Zeybekci ise şöyle konuştu: "Bu bir 'var olma yok
olma' meselesi. Bu bir darbe girişimi değildi, bu işgal girişimiydi. Bunlarla mücadele bir cihattır. Cihat
da bütün Müslümanlara farzdır. Asıl dizaynı yapanlar dediler ki vakit geliyor hazırlanın. Türkiye'nin
güneyinde Irak'ın ve Suriye'nin kuzeyinde iklim belirli bir hale, hazır hale geldiğinde 15 Temmuz
ihanetini yaptılar. Türkiye bu mücadeleyi başarmak zorunda, ya başarılı olacağız bunlar yok olacak,
Türkiye kurtulacak. Allah korusun başarısız olursak da bu aziz devlet ve milleti dizlerinin üzerine
çöktürme projesi tekrar hayata geçecek."
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